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Odpowiedz zgodna z PRZ 2021-2024

Pytanie 1:
Czy jacht, ktory nie bierze udziatu w regatach, a znajduje sie na trasie przenosi krycie zeglujgc

pomiedzy jachtami biorgcymi udziat w regatach?

Odpowiedz 1:

Tak, jesli jest on jednoczes$nie w kryciu z pozostatymi dwoma jachtami.

Pomimo tego, ze jacht znajdujacy sie pomiedzy jachtami w wyscigu nie bierze udziatu w regatach
i nie obowigzuja go Przepisy Regatowe Zeglarstwa, to pozostaje on jachtem w mysl terminologii
(jacht — jacht zaglowy wraz z zatogg na poktadzie), a co za tym idzie réwniez definicji.
Terminologia PRZ ani zaden przepis nie dookreslajg, czy musi by¢ to jacht w wyscigu. Zatem
zgodnie z trzecim zdaniem definicji ,,Swobodny z przodu i swobodny z przodu; Krycie” jachty s3

[...] w kryciu, gdy jacht znajdujgcy sie pomiedzy nimi jest w kryciu z obydwoma”.

Odpowiedzi Panelu Q&A Kolegium Sedziéow PZZ majq charakter pomocniczy i nie sq wigzqgcq interpretacjg
przepisow. Zgodnie z postanowieniami PRZ wigzqce interpretacje przepiséw publikowane sq jedynie przez World
Sailing w aktualnej Ksigzce przypadkow regatowych, Ksigzce decyzji arbitrow w regatach meczowych i Ksigzce
decyzji arbitrow w regatach zespotowych.
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